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Aanwezige leden: dhr. Z. Yurdakul (voorzitter), mw. R. Kocken (voorzitter EEB), 

dhr. A.E. van Liere (vicevoorzitter EEB) en dhr. H.W. Struben (voorzitter M&F). 

 

Bij agendapunt 5: dhr. X.J. den Uyl, dhr. J.J.A.M. van Hooff, dhr. M. Deen en  

dhr. J. H. Leever.    

 

Afwezig: dhr. De Graaf (voorzitter NLWM), dhr. A.J.C. de Wit (voorzitter R&W) 

mw. C.W.M. van Rooij (vicevoorzitter R&W), mw. C. Weemhoff (vicevoorzitter 

NLWM), mw. J.F.L.  Kaamer van Hoegee (vicevoorzitter M&F), dhr. D.G. Heijnen  

(voorzitter Rek.cie).  

 

Aanwezig van de griffie: dhr. J. Loggen (adviseur Agendacie.) , mw. M. de Zwart 

(adviseur EEB), dhr. E. Krijgsman (adviseur NLWM), mw. S Neeskens (adviseur 

M&F), dhr. M. Admiraal (adviseur R&W) en mw. M. Spoor (adviseur Rek.cie).    

  

1. Opening en mededelingen voorzitter 

Bericht van verhindering is ontvangen van de heren De Wit en De Graaf.  

  

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

3.  Concept Besluitenlijst vergadering 7 januari 2019 en LTA  

 

- Agendering wijzing PRV in PS d.d. 14 januari  

Dhr. Van Liere is van mening dat de Agendacommissie het presidium niet 

heeft geadviseerd over de agendering van de ‘wijziging PRV voor PS d.d. 14 

januari. De voorzitter concludeert dat dit inderdaad niet is uitgesproken, 

maar dat dit gelet op het besluit over de ‘gewogen peiling’ een optelsom was.  

 

- Gewogen peiling  

Dhr. Van Liere is het oneens met de bestendiging van de afspraken uit 2017 

over de gewogen peiling in de commissie. De afhechting van de discussie 

over dit onderwerp was naar zijn mening onduidelijk, en hij bestrijdt de 

uitkomst zoals nu geformuleerd. Dhr. Van Liere is van mening dat er besloten 

is dat over zaken die aan de commissie zijn geen gewogen peiling is 

toegestaan. Dus ook niet over advisering n.a.v. voordrachten die naar PS 

gaan.   

Mw. Kocken deelt deze mening. 
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De voorzitter is van mening dat de Agendacommissie op 7 januari de 

conclusie heeft getrokken dat een gewogen peiling bij uitzondering mogelijk 

is, bij politiek gevoelige zaken. Voorkomen moet worden dat er vervolgens 

een discussie ontstaat wat er al dan niet als politiek gevoelig moet worden 

aangemerkt.  

 

De Agendacommissie besluit de weergave van de discussie in de besluitenlijst 

van 7 januari jl. te handhaven.  

Dhr. Van Liere verzoekt in de betreffende besluitenlijst een aantekening op te 

nemen dat hij niet instemt met dit besluit.  

 

 Aan het presidium zal worden verzocht een uitspraak te doen over het al 

dan niet toepassen in de commissies van de gewogen peiling. 

 

4.   Terugblik commissievergaderingen, werkbezoeken en voorbereiding 

commissies februari.  

 

Commissie Mobiliteit en Financiën  

De vergadering van 21 januari en de uitloopvergadering 24 januari zijn goed 

verlopen.   

Voorafgaand aan de vergadering was er veel onduidelijkheid over de 

mogelijkheid van inspraak over de Duinpolderweg; was er sprake van inspraak 

over een fase van het project waarvan de besluitvorming al was afgerond (lid 3 

artikel 72 RvO)?  

 

 De Agendacommissie verzoekt de griffie te bezien of aanscherping van het 

Reglement van Orde nodig is.  

 

     Voor de vergadering 11 februari is wellicht een uitloop nodig. 

     Het GS advies op het Initiatiefvoorstel kwetsbare verkeersdeelnemers is nog 

     niet beschikbaar. De wens is dit voor de verkiezingen af te handelen. 

     Ook wordt er nog een advies verwacht op het initiatiefvoorstel evaluatie pilot 

     burgerparticipatie N236.  

     Voor 11 februari is er ook nog een BOT overleg gepland over  

     ‘Gebiedscontracten’.    

     Er wordt nog een werkbezoek gepland naar de nieuw brugbedieningscentrale 

     in Heerhugowaard.  

     Een gezamenlijk overleg met de Vervoerregio Amsterdam wordt gepland in het 

     najaar.   

 

 Commissie Natuur, Landbouw, Water en Milieu 

 De vergadering van de commissie NLWM 25 januari is goed verlopen.   

 Er is een volle agenda in februari. De stukken zijn nog niet allemaal 

beschikbaar.   

 Voorafgaand aan de vergadering is er een technische briefing over  

Energie OD’s en een technische briefing over de kaderrichtlijn Water.  

  

Commissie Ruimte en Wonen   

R&W heeft niet vergaderd in januari.  
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Voor februari zijn er geen onderwerpen die doorgaan naar PS.  

De vergadering wordt voorafgegaan door een technische briefing over de 

evaluatie van het ruimtelijk beleid Zonnepanelen. 

 

Vergadering Economie, Energie en Bestuur  

De vergadering 22 januari is soepel verlopen.   

Voorafgaand aan de vergadering in februari zal een technische briefing 

worden gehouden over het concept Klimaatakkoord in de. Deze sessie vindt 

plaats in de Statenzaal.  

 

5.  Vragenlijst evaluatie instrumenten en vergaderwijzen Statencommissies 

Bij dit agendapunt zijn tevens aanwezig: dhr. X.J. den Uyl, dhr. J.J.A.M. van 

Hooff, dhr. M. Deen en dhr. J. H. Leever.    

 

De Agendacommissie bespreekt de ervaringen die in de periode 2015-2019  

zijn opgedaan met instrumenten en werkwijzen in de commissies. Aan de 

hand van de uitkomst van de discussie zal de Agendacommissie aanbevelingen 

formuleren voor de nieuwe Staten 

Voor deze bespreking zijn ook de niet in de Agendacommissie 

vertegenwoordigde fracties uitgenodigd. Dhr. X.J. den Uyl, dhr. J.J.A.M. van 

Hooff, dhr. M. Deen en dhr. J. H. Leever zijn aanwezig.    

  

In zijn algemeenheid wordt gesteld dat de vergaderingen goed worden 

voorbereid en het proces goed verloopt. Wel wordt aandacht gevraagd voor 

eenduidigheid van de werkwijzen onder de commissies. 

 

Aandachtspunt blijft het gastheerschap naar insprekers en toehoorders; 

(welkom heten, procedure uitleggen en aangeven wat er na de bespreking met 

het onderwerp gebeurd.)    

Voor de insprekers is er nauwelijks gelegenheid om in te gaan op de inbreng 

van een commissielid. Zou dit anders kunnen?  

Een inspreektijd van drie minuten (inspreek halfuur) is wel erg kort.  

Bij uitzondering zou verlenging van de inspreektijd mogelijk moeten zijn. 

 

De instrumenten voor een goed functioneren van de commissies zijn wel voor- 

handen maar worden niet altijd benut.  

Bij de functie van het BOT-overleg worden vraagtekens gezet. Wordt dit 

overleg nog wel gebruikt waarvoor het is bedoeld? Voor het informeren van 

commissieleden en polsen van meningen kunnen ook de vergaderingen van de 

commissie worden gebruikt, aldus een van de aanwezigen. De BOT-overleggen 

zouden hiermee kunnen hiermee vervallen. 

 

Een deel van de aanwezigen betoogt dat er beter geen technische briefing kan 

worden gehouden over een onderwerp dat dezelfde vergadering op de agenda 

staat. Het is effectiever als de leden van de commissie de verkregen informatie 

ook kunnen betrekken bij de voorbereiding van behandeling van het 

onderwerp.  

 

      De vergaderingen lopen vaak uit, wordt gesteld. Aandacht wordt gevraagd 
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      voor het voorkomen van overvolle agenda’s, het hanteren van de spreektijd en  

      vergaderen op hoofdlijnen. 

 

Er wordt verzocht nog eens naar de spreektijdverdeling te kijken waar het gaat 

om verschil van beschikbare spreektijd van de commissieleden en de 

gedeputeerde. Verder wordt geconstateerd dar er veel technische tijd 

beschikbaar is.  

 

 Bij commissie overstijgende onderwerpen zou in de volgend eperiode veel 

meer één commissie leidend moeten worden gemaakt. Andere commissie 

kunnen daarbij worden uitgenodigd (voorbeeld Omgevingsvisie.) 

  

 Andere aandachtspunten voor de nieuwe Statenperiode: 

- samenstelling commissies  

- wellicht dat nog eens gekeken kan worden naar het aantal 

inhoudelijke commissies. Zou het mogelijk zijn dit terug te brengen 

naar drie? 

- het completeren en opnieuw onder de aandacht brengen van de 

 toolbox voor Statenleden 

- bij het inwerkprogramma aandacht besteden aan het gebruik van 

politieke instrumenten. De kennis van ervaren statenleden hierbij 

gebruiken. 

- training voor de commissievoorzitters. 

 

 De Agendacommissie betrekt de verkregen informatie bij het opstellen van 

aanbevelingen van de nieuwe Staten.  

 

    6. Rondvraag  

- Werkwijze bij discussienota’s: Bij de 2e bespreking van de discussienota van 

de PvdD over ‘De roze stekelstaart’ lag een tussentijdse brief met een reactie 

van GS op de discussienota.   

 Een discussienota is echter bedoeld om met de commissieleden van gedachten 

te wisselen. Het is niet gebruikelijk dat er bij de bespreking in de commissie  

een reactie van GS ligt.  

 

 De Agendacommissie verzoekt de Statengriffie de werkwijze bij 

discussienota’s op een rij te zetten en te verwerken in de notitie werkwijze 

commissies en wellicht bij het format voor discussienota’s.  

 

 De Agendacommissie van 4 maart wordt verplaatst naar 11 maart 16.00 

uur. Aansluitend aan de vergadering sluit de Agendacommissie deze 

periode af met drankje en hapje. 

 


